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助教室使用守則 
 
 助教室只供本系研究學生使用。 
 嚴禁飲食及吸煙，學生亦不能擕帶食物及飲料進入助教室。 
 未經許可，不得移動室內的設備或傢俱。 
 學生應保持肅靜。室內嚴禁喧嘩，以免影響其他使用者工作。 
 學生應在離開前將其工作範圍整理乾淨。 
 學生不應堆放雜物於助教室，學部有權在不通知擁有者的情況下清理。 
 學生應小心保管個人財物。如有任何損失，本部概不負責。 
 未經許可，學生不能在室內及儲物櫃上張貼任何海報或告示。 
 最後離開此室者，緊記關掉空氣調節系統及燈。 
 所有使用者均須遵守既定之場地使用守則。初犯者將以警告信警戒，再犯者

將會失去使用權利。 
 本部保留更改守則的權利，而不需另行通知。 
 
 
 
 

PGS Office – Conditions of Use 
 

 The room is for RPg students of Division of History only. 
 Students are not allowed to bring in food or beverages into the PGS Office. 

Eating, drinking and smoking are prohibited. 
 Students should not move any facilities or furniture housed in the PGS Office 

without our authorization or permission. 
 Students should work quietly. Yelling, shouting and social gatherings are not 

allowed in the PGS Office. 
 Students should clean up their working area before leaving. 
 Department reserves the right to clean up the belongings which are stacked 

in PGS Office without prior notification.  
 Students should take care of their belongings. Division will not be responsible 

for any loss or damage to any personal belongings in the PGS Office. 
 Students should not post in the PGS Office or on the locker without our 

authorization and permission. 
 Students are reminded to turn off air-conditioner and lights before leaving. 
 Students must observe the above rule and regulations. Users who violate the 

above rules will lose the rights to use the PGS Office. 
 Rules are subject to revision from time to time without prior notification. 
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